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Geachte leden van het College van B&W en de Gemeenteraad, 

Naar aanleiding van diverse meldingen over ongeschikte gehandicaptenparkeerplaatsen in de 
gemeente Zuidplas maken wij ons zorgen. 
 
Meerdere gehandicaptenparkeerplaatsen voldoen namelijk niet aan de hiervoor geldende eisen 
en/of zijn in de praktijk niet geschikt voor het beoogde doel. 
 
Bij de inrichting wordt vaak geen rekening gehouden met de wijze waarop het hulpmiddel uit de auto 
dient te worden gehaald. Zo staat de paal met het bord vaak in het midden achter de parkeerplaats 
waardoor de kofferbak niet te bereiken is. Voorwaarts parkeren geeft dan vaak weer gevaarsetting 
omdat men dan het hulpmiddel uit de auto dient te halen op de doorgaande weg. 
Ook de breedte van de gehandicaptenparkeerplaatsen is niet altijd voldoende. Hierdoor ontstaat dan 
een probleem bij het in- en uitstappen van het voertuig. Voorts zijn er met regelmaat paaltjes, 
fietsenrekken of andere obstakels gesitueerd, direct naast de parkeerplaats. Ook dit bemoeilijkt het 
in- en uitstappen voor de beoogde doelgroep. 
 
Naast de inrichting van de gehandicaptenparkeerplaatsen zelf is ook de route er naar toe een groot 
aandachtspunt. Deze wordt door projectleiders en aannemers vaak niet meegenomen omdat dit 
buiten de scope van hun project valt. Dit zien we ook bij de toegankelijk gemaakte bushaltes. Zo zijn 
de trottoirs bij een gehandicaptenparkeerplaats vaak niet voorzien van een op- en afrit waardoor 
men niet op een veilige manier met hulpmiddel bij de auto kan komen.  
 
Wij maken daarbij de vergelijking dat men een snoepwinkel opent en de deur op slot laat waardoor 
de kinderen enkel door de etalage kunnen kijken naar hetgeen wordt aangeboden. 
 
Van een College dat inclusie nastreeft en in haar coalitieakkoord heeft staan dat er ruimte voor 
iedereen moet zijn in de gemeente verwachten wij dat zij er alles aan doet om de 
gehandicaptenparkeerplaatsen zodoende in te richten dat de beoogde gebruikers hier zonder 
belemmering gebruik van kunnen maken. Dat dit veelal niet zo is moet dus wel door onwetendheid 
komen dachten wij daarom. 
 
 



 
 
Echter geven wij al meerdere jaren aan dat het plaatsen van een oliebollenkraam op 
gehandicaptenparkeerplaatsen op het Raadhuisplein niet in lijn is met de beoogde inclusieve  
samenleving. Te meer omdat deze oliebollenkraam er 2,5 maand staat. In 2022 heeft een inwoner 
bezwaar gemaakt tegen de verleende vergunning voor de oliebollenkraam en in 2023 opnieuw. Nog 
voor dat de bezwaarcommissie deze bezwaren heeft kunnen behandelen werd er echter een 
vergunning verleend voor 2023 en stond de oliebollenkraam, twee dagen voordat de vergunning in 
ging, weer op de gehandicaptenparkeerplaatsen. Een doorn in het oog van mensen met een 
handicap in onze gemeente. De melding dat de oliebollenkraam te vroeg, dus zonder vergunning, op 
de locatie stond, werd door handhaving resoluut van tafel geveegd. Hier kon men niets mee was het 
antwoord.  
 
De uiteindelijke reactie dat er ten tijden van de plaatsing van de oliebollenkraam voldoende 
volwaardige alternatieve gehandicaptenparkeerplaatsen aanwezig zijn bestrijden wij. De tijdelijke 
vervangende gehandicaptenparkeerplaatsen voldoen geenszins aan de eisen en zijn daarmee geen 
volwaardig alternatief. Daarbij wordt ook de afstand tot het gemeentehuis daarmee vergroot. De 
andere aanwezige gehandicaptenparkeerplaatsen worden op woensdagen niet vrij gelaten door de 
goudwagen en zijn op de marktdag helemaal niet beschikbaar. Het gegeven argument dat genoemde 
plaatsen nauwelijks worden gebruikt achten wij ongepast. Wanneer deze plaatsen goed te gebruiken 
zijn zullen ze ons inziens ook meer gebruikt gaan worden. 
 
Artikel 1 van de Wet gelijke behandeling op grond van handicap of chronische ziekte zegt: 
Ieder mens moet in staat worden gesteld aansluitend bij zijn eigen mogelijkheden autonoom te 
zijn. 
 
Artikel 9 van het VN Verdrag inzake de rechten van personen met een handicap zegt onder andere: 
Teneinde personen met een handicap in staat te stellen zelfstandig te leven en volledig deel te 
nemen aan alle facetten van het leven, nemen de staten die partij zijn passende maatregelen om 
personen met een handicap op voet van gelijkheid met anderen de toegang te garanderen tot de 
fysieke omgeving, tot vervoer, informatie en communicatie. 
 
De Lokale Inclusie Agenda geeft aan dat de gemeente een voorbeeld moet zijn voor inclusie 
Het opstellen van een Lokale Inclusie Agenda ontheft het college niet van verplichtingen 
voortkomend uit wet- en regelgeving. 
 
Wij hebben naar aanleiding van bovenstaande de volgende vragen: 
 

• Is het college zich er voldoende van bewust dat de aanwezigheid van volwaardige 
gehandicaptenparkeerplaatsen voor de beoogde doelgroep van fundamenteel belang is om 
autonoom deel te kunnen nemen aan de samenleving? 

• Hoeveel gehandicaptenparkeerplaatsen, algemeen, en op kenteken, zijn er in de gemeente 
Zuidplas? 

• Welke eisen worden door de gemeente gebruikt bij het bepalen van het aantal en de 
inrichting van gehandicaptenparkeerplaatsen? 



 
 

• Is het college bekend met klachten over de inrichting en bereikbaarheid van 
gehandicaptenparkeerplaatsen, en zo ja, welke? 

• Is het college op de hoogte van het feit dat meerdere gehandicaptenparkeerplaatsen in de 
gemeente Zuidplas niet of niet goed toegankelijk en bruikbaar zijn voor de beoogde 
doelgroep? 

• Is het college bereid om in samenwerking met de doelgroep en Stichting Onbeperkt Zuidplas 
verbeteringen aan te brengen aan de gehandicaptenparkeerplaatsen waarbij dit nodig is, en 
zo ja, op welke termijn? 

• Wat is de reden dat het college de oliebollenkraam een vergunning verleend om 2,5 maand 
op gehandicaptenparkeerplaatsen te staan? 

• Wat is de reden dat de oliebollenkraam op de gehandicaptenparkeerplaatsen moet staan en 
waarom kan deze niet op een andere plaats staan? 

• Wat is de reden dat handhaving geen actie onderneemt als zij een melding krijgen dat de 
oliebollenkraam te vroeg, en dus zonder vergunning, operationeel is? 

• Is het college bereid om mogelijkheden te onderzoeken waarbij de oliebollenkraam op een 
andere plaats komt te staan? 
 

Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet! 
 

Met vriendelijke groet, 

Namens het bestuur van Stichting Onbeperkt Zuidplas 

Danny Rombouts 

 


